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LF系列轴流大叶轮
LF series axial flow big impeller
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       我公司的大叶轮采用机翼型叶片，为满足不同使用条件，开发并推广了11种翼型。叶
片材质有铝合金、玻璃钢和尼龙三种。

       Our company has designed 11 kinds of blade type to meet different conditions. And 
there are three blade materials: aluminum alloy an, glass fiber reinforced plastics (FRP) 
and glass fiber reinforced polyamide(PAG). 

、L5、L6、L7

玻纤增强尼龙叶片：N1、N2
PAG blade

       叶轮轮毂分为单盘式和双盘式两种结构，根据使用条件的要求，分为9种类型：31U、39U、
50U、60U、30M、38M、G0.96、G1.5、G2.0。单盘式轮毂材质一般为铸钢，双盘式材质一般
为碳钢或铝合金。

       Impeller hub can be divided into two structures: single-disc and double-discs, including 

31U, 39U, 50U, 60U,30M,38M,G0.96, G1.5 and G2.0.The material of single-disc is casted steel, 

and other is carbon steel or aluminum alloy.

Blade cap

 9.  叶轮说明 Instruction



        对于直径大于6000mm以上的单盘叶轮，配用铝合金安装座及U型螺栓装配，其主要配
置如下：

       For the impellers whose diameters are more than 6000mm are assembled by 
aluminum clamping and U bolts. And the configurations of the impellers are as in the 
follow table.



      尼龙叶轮主要用于直径1830mm以下，其结构配置如下：

      PAG impellers are mainly used in diameter larger 
than 1830mm. And the configurations of the impellers 
are as in the follow table.

3、尼龙叶轮    PAG impeller
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